Сопровождение к десятинам:                          			   08.24.25.  Sunday 12:00 P.М.
An accompaniment to tithes:

Ибо вы знаете благодать Господа нашего Иисуса Христа, что Он, будучи богат, обнищал ради вас, дабы вы обогатились Его нищетою (2.Кор.8:9).

For you know the grace of our Lord Jesus Christ, that though He was rich, yet for your sakes He became poor, that you through His poverty might become rich. (2 Corinthians 8:9).

Осмысленная и добровольная нищета Христова – является богатством Христовым, дарованным нам, крестом Господа Иисуса.

The conscious and voluntary poverty of Christ – are the riches of Christ given to us through the cross of the Lord Jesus.

При соработе нашего креста с крестом Христовым, мы открываем для себя возможность обогатиться нищетою Христа, которая открывает доступ к силе неограниченных богатств благодати, сокрытых в Крови Христа.

Upon the collaboration of our cross with the cross of Christ, we uncover for ourselves the opportunity to be enriched by the poverty of Christ that will open access to the powers of the unlimited riches of grace contained in the Blood of Christ.

Блаженны нищие духом, ибо их есть Царство Небесное (Мф.5:3).

Blessed are the poor in spirit, For theirs is the kingdom of heaven. (Matthew 5:3).


2

